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روزنامه

پاپ فرانسیس گفت: چند سال پیش به ذهنم خطور کرد که بگویم ما 
در حال تجربه یک جنگ جهانی سوم هستیم که تدریجی و تکه تکه شده 
این چیزی  است.  اعلام شده  من جنگ جهانی سوم  برای  امروز  است. 

است که باید به ما زمانی برای تأمل بدهد.
به گزارش تابناک به نقل از ایسنا، رهبر کاتولیک های جهان با انتقاد 
شدید از وضعیت کنونی جهان و جنگ ها گفت: امروز برای من جنگ 
جهانی سوم اعلام شده است. چه بر سر بشریتی می آید که در یک قرن 

مصیبت  یک  و  بد  بشریت  برای  این  است؟  داشته  جهانی  جنگ   سه 
است.

نشریه  با  گفت وگویی  در  جهان  کاتولیک های  رهبر  فرانسیس،  پاپ   
خاطرات  از  را  اول  جهانی  جنگ  من  داد:  ادامه  ریویو«  »جزیوئت 
پدربزرگم می شناسم. بعد دومی و حالا هم سومی؛ و این برای بشریت 
بد است، یک مصیبت است. شما باید به این فکر کنید که در یک قرن 

سه جنگ جهانی رخ داده که کلی تجارت اسلحه پشت آن بوده است!

حقوق  افزایش  مابه التفاوت  واریز 
آخر  اجتماعی،  تأمین  بازنشستگان 
آغاز  خرداد   ۲۶ و   ۲۵ هفته  این 
مدیرعامل  را  موضوع  این  می شود. 
تأیید کرده  اجتماعی  تأمین  سازمان 
اولین  واریز  که  است  گفته  و 
ماه  خرداد  به  مربوط  مابه التفاوت 
حقوق  افزایش  مابه التفاوت  است. 
دو  طی  هم  اردیبهشت  و  فروردین 

ماه آینده تسویه می شود.
به گزارش رویداد۲۴ به نقل از فرارو، 
اما سؤالی که حالا ذهن بازنشستگان 
مشغول  خود  به  را  اجتماعی  تأمین 
مابه التفاوت  که  است  این  کرده 
درنهایت  و  است  چقدر  حقوقشان 
حقوقشان پس از تأیید هیئت دولت 

به چه میزانی رسیده است.
درباره  هیئت وزیران  مصوبه  بررسی 
افزایش حداقل مستمری بازنشستگی، 
ازکارافتادگی و بازماندگان که محمد 
مخبر آن را ابتدای هفته جاری ابلاغ 
کرد، به ما می گوید که بازنشستگانی 
که حداقلی بگیر هستند، حقوق آن ها 
به میزان ۵۷.۴ درصد افزایش می یابد.

با این افزایش ۵۷.۴ درصدی، حقوق 
۶۲ درصد بازنشستگان حداقلی بگیر 
تومان  هزار   ۵۸۰ و  میلیون   ۵ به 
می رسد.برای گروه دوم بازنشستگان 
گروم  و  تومان  میلیون   ۱۰ زیر  که 
دریافت  آن  از  بالاتر  که  سوم 
درصد  ده  حقوق  افزایش  می کنند، 
دوم  گروه  برای  اما  می شود.  اعمال 
علاوه بر آن ده درصد، مبلغ کمک 
معیشتی ۶۵۰ هزار تومانی هم در نظر 
گرفته شده که اعمال می شود. گروه 
بازنشستگان  درصد   ۳۲ شامل  دوم 
درصد   ۶ هم  سوم  و گروه  می شوند 

بازنشستگان را تشکیل می دهند.
برای  که  است  قرار  این  بر  علاوه 
و  عائله مندی  حق  گروه  سه  هر 
چنین  در  شود.  واریز  اولاد  حق 
گرفتن  نظر  در  با  و  شرایطی 
انتظار  می توان  فرزند،  دو  حداقل 
را  تومانی  هزار   ۶۰۰ حدود   افزایش 
ما  به  اعداد  این  داشت.مجموع 
می گوید که مستمری بگیران )گروه 
منتظر  باید  درمجموع  سوم(  و  دوم 

افزایش حدود ۳۰ درصدی باشند.

معاون ساخت و توسعه راه آهن کشور: 
۳۶ طرح ریلی در کشور 

اجرا می شود

مدودف: 
اوکراین تا دو سال دیگر از روی 

نقشه محو می شود

معاون پارلمانی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: دو لایحه خیلی 
مهم در حوزه اقتصاد دیجیتال تحت بررسی است، اول موضوع رمزارزها و 
دوم لایه حفاظت از داده ها یا به اصطلاح طرح صیانت از فضای مجازی که 
تا یک ماه دیگر وارد کمیسیون مربوطه و سپس کارگروه بخش دیجیتال 

بررسی و جمع بندی می شود.
با فعالان حوزه آی سی تی  به گزارش ایرنا، رضا باقری اصل در نشست 
استان با اشاره به اینکه به دستور وزیر ارتباطات موضوع مهارت آموری و 
نرم افزارها بیش از گذشته مورد توجه قرار گرفته است، افزود: در این حوزه 
تلاش می شود سرمایه گذاری شود، که در این خصوص می توان  ۵۰ هزار 

نفر را در زمینه نرم افزارها آموزش و مهارت داد.
مهارت علاقه مندان در حوزه  افزایش  اینکه وزارتخانه درصدد  بیان  با  وی 
مقطع  از  نرم افزاری  آموزش  می شود  تلاش  کرد:  اضافه  است،  نرم افزاری 
پیش دبستانی به بالا در کشور شکل بگیرد که سرفصل های لازم آن ارائه 

شده و پیشرفت های خوبی داشته  است.
این مسئول ادامه داد: درصدد این هستیم بصورت قانون و مقررات این مهم 
تعرفه ها  با  ارتباط  در  طرفی  از  بگیرد  قرار  پیگیری  مورد  جدی  بصورت 

چالش و ضعف داریم.
وی با اشاره به اینکه در بحث دفاتر پیشخوان و بحث تعرفه گذاری موضوعی 
روز است گفت: امیدواریم این موضوع به سرانجام برسد، پیشخوان ها نباید 
نیازمند  مانع تحول هوشمند خدمات دولت شود و به عبارتی فعالیت آنان 

بازنگری است.
زنجان  توسعه  اینکه  یادآوری  با   مجلس  امور  در  ارتباطات  وزیر  معاون   
این  تدوین،  با  تا  دارد  وجود  آمادگی  داد:  ادامه  است  مصوباتی  نیازمند 

مقررات به عنوان پایلوت در کشور تصویب کنیم.
وی با بیان اینکه سطح مباحث موضوعات مطرح در این استان متفاوت بوده 
است، اضافه کرد: زنجان پس از استان یزد، در جایگاه دوم حوزه آی تی 
کشوری قرار دارد چرا که نخبگانی از این استان فعالیت بسیار خوبی در 

سطح کشوری دارند.
با اشاره به اینکه اکوسیستم کاملی در این استان شکل گرفته  این مسئول 
پیشبرد  برای  داد:  ادامه  بردارد،  قدم  آن  ثروت   خلق  و  تکمیل  برای  که 

کارها گام های اولیه در این استان برداشته شده که در این خصوص  انتخاب 
استاندار زنجان از جنس دانشگاهی و وجود نماینده ای توانمند در این استان 

و بهره گیری از ظرفیت های می تواند به درک مسائل کمک کند.
وی با تأکید بر بهره گیری از فرصت ها و استفاده از زمان تأکید کرد: عنصر 
زمان بسیار تعیین کننده در کسب و کار دیجیتال محسوب می شود  چراکه 

به ارائه محصول  و سرویس دهی مناسب در جامعه کمک می کند.
اینکه طی چند سال گذشته سهم سرمایه گذاری ها  به  اشاره  با  اصل  باقری 
دیجیتالی  رشد زیادی پیدا کرده است، افزود: دسترسی گروه های مردمی به 
فناوری های نوین ارتباطی هر جند نوعی عدالت اجتماعی است اما یک نوع 

کسب و کار محسوب می شود.
اینکه  به  اشاره  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پارلمانی  معاون 
کارگروه اقتصاد دیجیتال در دولت شکل گرفته است، گفت: سرمایه گذاری 
در حوزه آی سی تی بازارهایی را ایجاد کرده و باید با شناسایی مشکلات و 

نارسایی های آن، برای کسب و کار جدید و رفع آن استفاده کرد.
وی با بیان اینکه اولویت ها در کارگروه  متشکل از اعضای دولت شناسایی 
نیز بصورت آنی  شده و  جلسات مستمر برگزار می شود گفت:  مجوزها 

صادر می شود.
این مسئول، با اشاره به مشکلات صدور مجوز برای بخش خصوصی، اظهار 
و  احتمالی  مدیریت ریسک های  دلیل  به  تا حدودی  مجوزها  این  داشت:  
این  فرآیند دریافت و مدیریت  باید  اما  از مشکلات آتی است  پیشگیری 

مجوزها تسهیل شود تا برای بخش خصوصی مشکل ایجاد نشود.
وی با اشاره به سهم ۱۰ درصدی بخش خصوصی آی سی تی و نحوه تحقق 
این سهم در کشور خاطرنشان کرد: همه ما در بخش دولتی و خصوصی باید 

برای تحقق این سهم تلاش کنیم و این مسئولیت انفرادی نیست.

و  دارو  شدن  گران  درباره  پزشکی  تجهیزات  اتحادیه  مدیره  هیئت  رئیس 
تجهیزات گفت: آنچه چالش برانگیز شده روند واردات کالاهای چینی به 

جای برندهای معتبر بین المللی است.
 به گزارش تابناک به نقل از ایلنا، رامین فلاح در نشست خبری در جمع 
خبرنگاران با بیان اینکه قرار بود ارز دارو و تجهیزات در مصوبه مجلس به 
شرطی حذف شود که اختلاف قیمت نسبت به سال قبل احساس نشود، اظهار 
اقدامات ضد و نقیض بودیم چراکه زیرساخت  با این وجود شاهد  داشت: 

لازم برای سوبسید وجود نداشت.
وی افزود: گفته شد که یک میلیارددلار بابت دارو و تجهیزات ارز تخصیص 
می یابد که این اشتباه است اگر قرار است ارزی تخصیص یابد، باید میزان 

و زمان آن مشخص شود.
دارو  شدن  گران  درباره  پزشکی  تجهیزات  اتحادیه  مدیره  هیئت  رئیس 
یک  گروه  از  تجهیزات  و  دارو  از  برخی  گذشته  از  گفت:  تجهیزات  و 
اولویت دار به گروه دو انتقال پیدا کرد یعنی ۵۰ تا ۶۰ درصد تجهیزات در 
با ارز نیمایی وارد می شود و به این ترتیب  گروه دو قرار گرفته است و 
قیمت هم ۵ تا ۶ برابر افزایش پیدا می کند و تولیدات داخلی هم به دلیل 
گران شدن مواد اولیه افزایش نرخ داشته است. از سوی دیگر هم یک شعار 
عمومی وجود دارد که هیچ کالایی نباید گران شود در حالی که مواد اولیه 

گران شده خود دارو هم افزایش قیمت خواهد داشت.
فلاح عدم تشکیل کمیسیون قیمت گذاری را از دیگر مشکلات عنوان کرد 
ندارند و  تولید  امکان  این است که کارخانجات  پیامد آن  اولین  و گفت: 

واردات سخت می شود و عوارض کمبود هم گریبانگیر مردم خواهد شد.

وی افزود: سال گذشته رقم ارز تخصیصی برای دارو و تجهیزات ۳.۷ میلیارد 
دلار بوده و اکنون قرار است این رقم به یک میلیارد دلار برسد و تنها ۱۰ 
تا ۲۰ درصد اختصاص داده شده و این در حالی است که دولت به بهانه 
تخصیص ارز در حوزه تجارت دخالت می کند و این به ضرر مردم است، 
بیمار  برای  است که  بودن کالا  در دسترس  قیمت  از موضوع  بیش  چون 
اهمیت دارد.وی تأکید کرد: تنها راه حل مشکل این است که ارز تخصیصی 
زیرساخت  و  تاجر مشخص شود  و  واردکننده  تکلیف  تا  کلًا حذف شود 

گردش کار منطقی ایجاد شود.
هزار   ۸۵ گفت:  ادامه  در  پزشکی  تجهیزات  اتحادیه  مدیره  هیئت  رئیس 
میلیارد تومان بابت فاصله ارز ۴۲۰۰ تومانی و نیمایی دیده شد که بنابراین 
شد که در حوزه بیمه استفاده شود، اما موضوع این است که مدل و فرمولی 

برای آن ارائه نشد و نکته دیگر اینکه بخش درمان به بیمه اعتمادی ندارد.
وی با اشاره به اینکه اکنون آنچه چالش برانگیز شده روند واردات کالاهای 
چینی به جای برندهای معتبر بین المللی است، افزود: در حوزه درمان واردات 

کالا با کیفیت ضعیف خطرناک است.

هر  مانند  نیز  کشور  اداری  سیستم 
از  تعریف،  به  بنا  دیگری،  سیستم 
پردازش   ،)input( ورودی  جزء  سه 
خروجی  و   )process( فرایند  یا 
وقتی  است.  شده  تشکیل   ،)output(
به درستی عمل نمی کند  یک سیستم 
یا به قول دادستان کل کشور، شایسته 
که  معناست  این  به  نمی کند،  عمل 
 )feedback( بازخوردها  براساس 
انتظاری  مطابق  و  مناسب  خروجی 
برای  بنابراین  نکرده ایم.  دریافت 
یافتن مشکل باید به سراغ ورودی و 

فرایند پردازش برویم.
باعث  می تواند  که  عواملی  از  یکی 
در  معایب  شود،  سیستم  بازده  افت 

»ورودی« است.
اگر سیستم اداری را به یک کارخانه 
با  و  سالم  اولیه  مواد  کنیم  تشبیه 
سپس  است،  آن  ورودی  کیفیت 
انجام  مواد  این  روی  که  عملیاتی 
محصول  به  تبدیل  آماده  تا  می گیرد 
شود، فرآیند است و محصول نهایی، 
خروجی آن می باشد. در سیستم اداری 
عملکردها  و  ورودی ها  همه  هم، 
تمام  با  و  خوبی  به  باید  نتایج  و 
ویژگی هایش انجام گیرد تا خروجی 

آن قابل قبول و رضایت بخش باشد.
برای  می توان  دیدگاه  یک  از   
چون،  مواردی  کشور  اداری  سیستم 
موجود،  وضعیت  آماری،  داده های 
نیازمندی ها،  احصای  آسیب شناسی، 
جزء  را  و...  چالش ها  شناخت 
در  ورودی ها  پیش نیاز  یا  ورودی ها 
این صورت می توان  نظر گرفت؛ در 
گفت که احتمالًا در مرحله مقدماتی 
اولیه  داده های  جمع آوری  به  که 
هستیم.  مشکلاتی  دچار  می پردازد، 
 ،)validity( صحت ،)accuracy( دقت
و  داده ها   )integrity( جامعیت 
در  علمی  روش های  از  استفاده  نیز 
بسیار  بخش  این  در  داده  جمع آوری 

حائز اهمیت است.
دیگر عاملی که باعث عدم شایستگی 
به  می شود،  سیستم  یک  کارکرد 
مرحله فرایند یا پردازش برمی گردد. 
نگاه  اداری کشورمان  سیستم  به  اگر 
بخش  این  در  که  می بینیم  کنیم، 
وجود  بسیاری  چالش های  و  ایرادات 
آنها  از  بعضی  به  ادامه  در  که  دارد 

اشاره می کنیم:
علم  کارشناسان  انسانی:  نیروی 
نیروی  و  منابع  معتقدند،  مدیریت 
حتی  و  مهمترین  از  یکی  انسانی 
سیستم های  رکن  مهمترین  شاید 
استفاده  متأسفانه  هستند.  محور  انسان 

بدنه  در  غیرنخبه  انسانی  نیروهای  از 
جذب  سالاری،  شایسته  عدم  دولت، 
گزینش  فرایند  و  نیرو  ضابطه  بدون 
از  بسیاری  تا  شده  باعث  نامناسب، 
و  نخبه  متخصص،  انسانی  نیروهای 
اداری  عرصه  به  ورود  از  توانمند 
سایر  با  وقتی  مشکل  این  بمانند.  باز 
عوامل جمع می شود، تأثیری دوچندان 

بر افت راندمان سیستم می گذارد.
انکار  قابل  دستورالعمل ها:  و  قوانین 
قوانین،  از  زیادی  بخش  که  نیست 
بروکراسی های  و  دستورالعمل ها 
غیرکاربردی  ناکارآمد،  فعلی،  اداری 
خلأهای  وجود  هستند.  قدیمی  و 
این  تشدید  باعث  نیز  فراوان  قانونی 

چالش می شود.
جزیره ای:  عملکرد  وظایف،  تداخل 
تعریف  اداری،  سیستم  یک  در 
اساس  بر  اجرا  و  بخش  هر  وظایف 
مهم  بسیار  مأموریت ها  و  وظایف 
ساختار  در  متأسفانه  است،  حیاتی  و 
تداخل  سو  یک  از  کشور،  اداری 
فراوانی  با  کاری  موازی  و  وظایف 
سو،  یک  از  و  می شود  دیده  زیاد 
برخی بخش ها که باید برای عملکرد 
بهتر با هم تعامل داشته باشند، به طور 
جزیره ای و مستقل عمل می کنند که 
هر دو جنبه به عملکرد درست سیستم 

ضربه می زند.
دیگر  مسئولان  و  مدیران  مدیران: 
سیستم  عملکرد  در  تأثیرگذار  عامل 
حضور  بعضاً  هستند.  کشور  اداری 
غیرتوانمند،  غیرشایسته،  مدیران 
در  خلل  ایجاد  باعث  غیرمتخصص 
مدیران  این  می شود.  سیستم  فرایند 
غالباً فاقد برنامه های کوتاه مدت، میان 
کاری  حوزه  برای  بلندمدت  و  مدت 
خود هستند و به دلیل نداشتن تخصص 
آزمون  مدیریت  سمت  به  توانایی  یا 
و خطا می روند، حال آن که مدیریت 
باید  یک علم است و شیوه مدیریت 
تخصصی  و  علمی  متدهای  اساس  بر 

باشد.
اجزای  در  سیستم  وقتی  درنهایت 
باشد،  مشکل  دچار  فرایند  و  ورودی 
به  شایسته  و  انتظار  مورد  خروجی 
موجب  امر  همین  نمی آید،  دست 
به  مردم  رضایتمندی  هم  تا  می شود 
یابد،  کاهش  ملاحظه ای  قابل  طور 
سودجویان  جولان  برای  فرصت  هم 
فراهم شود و حتی گاهی  متخلفان  و 
کل  دادستان  که  همانطور  اوقات، 
بسیار  خسارت های  گفته اند،  کشور 
کشور  بر  جبران ناپذیری  و  بزرگ 

تحمیل شود.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامی

پاپ:

وحید جعفری زاده
دانشجوی دکترای مهندسی کامپیوتر

به گزارش ایسنا، دکتر علیرضا شهیدی با بیان اینکه افزایش عمق و سطح 
اکتشافات ایران می تواند به افزایش ذخایر معدنی ایران اضافه کند، خاطرنشان 
کرد: آنچه که در کشور تاکنون مطرح بوده، شناسایی مواد معدنی در سطح 
کشور است و بر این اساس بیش از ۵۵ میلیارد تن انواع ذخیره معدنی در 

کشور قطعی و مابقی ذخیره زمین شناسی پیش بینی شده است.
وی افزود: سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور قریب به دو دهه 
است که به شناسایی ذخایر پنهان روی آورده است؛ به این معنی که این 
ذخایر به هیچ عنوان نشانه هایی روی سطح زمین ندارند، بنابراین امیدواریم 

با استفاده از ژئوفیزیک هوایی بتوانیم این ذخایر معدنی را شناسایی کنیم.
کشور،  اکتشافات معدنی  و  زمین شناسی  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به 
شهیدی با بیان اینکه ما در سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور از 
مقیاس یکصدهزارم در دهه هشتاد به مقیاس ۹۴۵ هزار کیلومترمربع، سطح 
کشور را مورد شناسایی قرار داده ایم، خاطرنشان کرد: از سال گذشته این 
سازمان به تولید اطلاعات پایه در مقیاس یک پنجاه هزارم ورود کرده، لذا 
امیدواریم در برنامه پنج ساله هفتم کل کشور را در مقیاس یک پنجاه هزار 

داشته باشیم.

رئیس سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی:

رئیس هیئت مدیره اتحادیه تجهیزات پزشکی:

نماینده مردم شهرستان های فیروزآباد، فراشبند و قیروکارزین در مجلس 
آبفا  مدیرعامل شرکت  از  قدردانی  پیامی ضمن  ارسال  با  اسلامی  شورای 
ابراز  شهرستان  سه  این  در  آبرسانی  مؤثر  و  مطلوب  اقدامات  از  فارس، 

رضایت کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت آبفا استان فارس 
در پی بازدیدهای ماه های اخیر علی جان صادق پور مدیرعامل شرکت آبفا 
استان فارس از روند آبرسانی به مردم شهرها و روستاهای شهرستان های 
اتفاق مسئولین محلی، محمد مهدی  به  فیروزآباد، فراشبند و قیروکارزین 
قیروکارزین  و  فراشبند  فیروزآباد،  شهرستان های  مردم  نماینده  فروردین 
به  را  مستمر  میدانی  بازدیدهای  این  پیامی  در  اسلامی  شورای  مجلس  در 
فال نیک گرفت و نتیجه آن را  ارتقای کمی و کیفی آب شرب مردم 

شهرستان های حوزه انتخابیه خود توصیف نمود.
اضافه  رابطه  همین  در  فروردین  مهدی  محمد  است،  حاکی  گزارش  این 
نمود: طی سالهای اخیر تلاش های متعددی در جهت بهبود روند آبرسانی در 
شهرستان فراشبند و ایجاد یک شرایط پایدار آبرسانی صورت پذیرفت، اما 
بنا به دلایلی منتج به حصول نتایج دلخواه نگردید. وی ضمن تمجید از دکتر 
پایدار موجود  صادق پور مدیرعامل شرکت آبفا فارس، شرایط آبرسانی 
در این شهرستان را حاصل عارضه یابی و مهندسی اصولی مشکلات موجود 

دانست و گفت: مدیرعامل کنونی شرکت آبفا فارس با بازدیدهای مکرر 
و ریشه یابی مشکلات آبرسانی در حوزه انتخابیه بنده، راهکارهایی منطبق با 
دانش فنی ارائه نمود و نسخه هایی به منظور گذر از بحران کم آبی و رسیدن 
به نقطه مطلوب تجویز کرد که انصافاً مثمر ثمر و اثربخش بوده است. وی 
افزود: در بازدیدهای میدانی که به اتفاق دکتر صادق پور از دورافتاده ترین 
نقاط شهرستان فراشبند و شهرستان های فیروزآباد و قیروکارزین داشتیم،  
با بررسی منابع آب موجود و امکان بهره مندی از این منابع، مجموعه ای از 
مشکلات و روش های حل آن توسط مدیرعامل شرکت آبفا فارس تهیه 
گردید که امیدواریم با پیگیری این روش ها و تأمین اعتبار پروژه هایی که 

در همین راستا تعریف شده است.

معاون پارلمانی وزیر ارتباطات:

سرپرست حجاج ایران خبر داد؛

برقراری حج عمره مستلزم روابط 
سیاسی است 


